
 

 

2021-05-21 

Svar på interpellation angående effekter av 
Norrtälje Vatten och Avlopp 
 

Yvonne Svensson (Roop) har i en interpellation till mig ställt följande frågor: 

1 Vilken förbättring av VA-tjänsterna för kommunens invånare räknar 
kommunstyrelsen ska bli effekten av denna bolagsetablering? 

 

2 Vilken kostnad (personal och utrustning) följer som ett resultat av det nya 
VA-bolagets bildande? 

 

3 Vilka eventuella besparingar räknar KS med att göra som ett resultat av 
den nya organisationsstrukturen? 

 

4 Vilka tjänster försvinner ur den tidigare organisationen i Teknik och 
klimatnämnden? 

 
Som svar vill jag anföra: 

1. Vi ser potential för flera förbättringar:  
 
- I bolagsform kan styrelsen fatta beslut om både drift och finansiering, 

vilket idag görs i två separata nämnder med omfattande beredning. 
Med detta samlat hos en styrelse kortas ledtider samtidigt som det ger 
möjlighet att ta ett större och samlat grepp om VA- och 
renhållningsverksamheterna.  
 

- Möjligheten att utöka verksamhetsområdena till att även inkludera 
småskaliga kommunala VA-lösningar 
 

- Som styrelse i ett kommunalt aktiebolag ska man enbart se till 
bolagets bästa och inte företräda andra intressen. Det innebär då att 
man inte i första hand ser till partiintressen. På så sätt skapas en 
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tydlighet i vilka prioriteringar och resurser som finns att tillgå för t.ex. 
ny kapacitet och underhåll.  

 

2. Avseende ekonomi och personal så följer alla kostnader som låg på VA- 
och renhållningsavdelningarna med. Eftersom båda dessa är egna 
betalningskollektiv, så har det inte funnits några svårigheter att urskilja 
intäkter och utgifter för respektive kontor, då de redan idag särredovisas. 
All personal som jobbat på respektive avdelning har fått möjlighet att gå 
över till det nya bolaget.  

3. Initialt så är bolagiseringen ett nollsummespel, dvs vi flyttar enbart 
kostnader och intäkter från kommunen till det nya bolaget.  

4. Alla som tidigare har arbetat på VA- respektive renhållningsavdelningarna 
har haft möjligheten att gå över. 

 

 

Bino Drummond (M) 

Kommunstyrelsens ordförande 
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